
Interpellation angående heltidsresan.  

1. 

Till en början av införandet av heltidsresan så kommer det innebära en tillfällig överkapacitet men 
det ingår också en omställning där vi inte ska behöva använda timvikarier lika mycket heller. På KS 
senaste gången fick vi bland annat se att vi minskat timvikarietimmarna från 11 930 till 9605 där fler 
heltidsarbetande är en del i den minskningen.   

2. 

År 2021 använde kommunens verksamheter vikarier för ca 33 miljoner enligt förvaltningen vilket 
motsvarar drygt 73 heltidstjänster. En stor del av finansieringen är därför att användningen av 
timvikarier i samma utsträckning som tidigare ska minskas. 


